
11 December 2025 

 

G/F Male Changing Room Enhancement Work  

Dear Members and Guests, 

 

Please be informed that G/F Male Changing Room will be temporarily closed for enhancement work 

from 13 December 2025 (Saturday) until the end of February 2026. While the G/F Male Changing 

Room is closed, male members and guests may use the 1/F Male Changing Room. Please access it by 

lift or the staircase next to the Dance Studio. Female members and guests may continue to use the G/F 

and 1/F Female Changing Rooms.   

 

Strong smell, noise and dust disturbance might be occurred during that period. The completion date of 

the project may be affected by unforeseeable circumstances, we will monitor the progress closely and 

update in due course. 

 

We apologize for any inconvenience caused. 

地 下 男 更 衣 室 優 化 工 程  

致各會員及訪客： 

茲通知海澄湖畔會所之地下男更衣室將於二零二五年十二月十三日（星期六）起至二零二六年

二月下旬暫停開放，以展開優化工程。 

 

由二零二五年十二月十三日（星期六）起，男士會員及賓客請使用一樓男更衣室，屆時請使用

升降機或鄰近跳舞室之樓梯前往。女士會員及賓客請繼續使用地下及一樓女更衣室。 

 

工程期間可能受難聞氣味、塵埃及噪音影響，工程完工日期有機會因施工進度而有所變動，我

們將密切監察進度並作適時更新。  

 

不便之處，敬請原諒。  


